I* Great Lakes Pilotage Administration de pilotage
Authority des Grands Lacs

NOTICE TO INDUSTRY No. 2 /2023

NAVIGATION DISRUPTION IN THE NIAGARA AND MAISONNENUVE
REGIONS OF THE SEAWAY MANAGEMENT CORPORATION

Following the 72-hour strike notice served by unionized employees of the St. Lawrence
Seaway Management Corporation (SLSMC) which could take effect on October 22,
2023, at 00:01, the Great Lakes Pilotage Authority (GLPA) would like to inform you that
we are maintaining our usual pilotage services throughout the Great Lakes region and
that pilotage application procedures are thus maintained. Please also note that given
the situation, the GLPA will work in conjunction with the SLSMC in order to meet the
vessel movement conditions prescribed by the latter.

If you have any questions regarding the content of this notice, please contact the GLPA
at the following address: guestions@glpa-apgl.com or Christian Ouellet at (613) 933-
2991, ext. 209 or couellet@alpa-apgl.com.

October 19, 2023 Christian Ouellet
Cornwall, Ontario Chief Operating Officer

AVIS A L'INDUSTRIE N° 2 /2023

PERTURBATION DE LA NAVIGATION DANS LES REGIONS DE NIAGARA ET
MAISONNENUVE DE LA CORPORATION DE GESTION DE LA VOIE MARITIME

Suite au dépbt d’'un avis de greve de 72 heures des employés syndiqués de la
Corporation de Gestion de la Voie Maritime du Saint-Laurent (CGVMSL) qui pourrait
prendre effet le 22 octobre 2023 a 00h01, I’Administration de pilotage des Grands Lacs
(APGL) tient & vous informer que nous maintenons nos services de pilotage habituels
dans toute la région des Grands Lacs et que les procédures de demande de pilotage
sont ainsi maintenues. Veuillez aussi noter qu’étant donné la situation, TAPGL
travaillera de concert avec la CGVM afin de remplir les conditions de déplacement des
navires prescrites par ces derniers.

Si vous avez des questions concernant le contenu du présent avis, veuillez
communiquer avec 'APGL a I'adresse suivante : guestions@glpa-apgl.com ou
Christian Ouellet au (613) 933-2991, poste 209 ou a couellet@qglpa-apgl.com

October 19, 2023 Christian Ouellet
Cornwall, Ontario Chief Operating Officer
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